



شركة الإتحاد للاستثمارات المالية م.ع.م

Union Investment Corp. P.L.C

بورصة عمان
دار ١٥ لاسم
١٥
ص

<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 15/12/2020 Ref: 2/3/3/9361 Subject: The Resolutions Of The Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين السادة بورصة عمان المحترمين التاريخ: 2020/12/15 الرقم: 9361/3/3/2 نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of Union Investment Corp. plc was held on 15/12/2020 by visual and electronic means of communication (Zoom) at the company offices at Um Uthaina. The shareholders participation in the Assembly Meeting was (82.3%). The following decisions was adopted at the Meeting:--</p>	<p>عقد يوم الثلاثاء الموافق 2020/12/15 اجتماع الهيئة العامة غير العادية لشركة الإتحاد للاستثمارات المالية م.ع.م. بواسطة وسيلة الإتصال المرئي للمساهمين من خلال تقنية (Zoom) في مقر الشركة الكائن في أم أذينة شارع ارتيريا وبنسبة حضور (82.3%). تم خلال الاجتماع اتخاذ القرار التالي:--</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:-</p>
<p>* Approving to decrease the company's capital by amortizing part of the accumulated losses as of December 31, 2019, by an amount of 10 million dinars (only ten million Jordanian dinars) so that the new capital of the company after the decreasing becomes 40 million dinars / share, and the balance of the accumulated losses after the amortization is 16,579,135 dinars. *Amending of the company's article and memorandum of association in accordance with the planned decreasing, and authorizing the Board of Directors to carry out all required procedures for the purpose of decreasing the company's capital with all relevant official authorities.</p>	<p>* الموافقة على تخفيض رأسمال الشركة بإطفاء جزء من الخسائر المتراكمة كما في 2019/12/31 بمبلغ 10 مليون دينار (فقط عشرة ملايين دينار أردني لاغير) بحيث يصبح رأسمال الشركة الجديد بعد التخفيض 40 مليون دينار/سهم ورصيد الخسائر المتراكمة بعد الإطفاء 16,579,135 دينار. * تعديل النظام الأساسي وعقد التأسيس بما يتوافق مع التخفيض المقرر وتفويض مجلس الإدارة للسير بكافة الإجراءات المطلوبة لغايات تخفيض رأسمال الشركة لدى كافة الجهات الرسمية ذات العلاقة.</p>
<p>Kindly accepts our highly appreciation and respect Union Investment Corp. p.l.c Financial Manager: Iyad Yaghmour</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير شركة الإتحاد للاستثمارات المالية م.ع.م المدير المالي ايااد يغمور</p>

شركة الإتحاد للاستثمارات المالية
الدائرة الإدارية / الديوان
١٥ كانون الأول ٢٠٢٠
الرقم التسلسلي ٥٥٧٨
الجهة المختصة / أوضاع

شركة الإتحاد للاستثمارات المالية م.ع.م
Union Investment Corp. P.L.C

هاتف (962 6 5514757) فاكس (962 6 5513936) - ص.ب 144064 عمان 11814 الأردن info@unioninvestco.com

Tel: (962 6 5514757) Fax (962 6 5513936) - P.O.Box 144064 Amman 11814 Jordan